
 

Zápis z jednání školské rady při Základní škole Kamenice č. 9/2024 

dne 10.6.2024 

 

Přítomni: Miroslava Adamcová, Ing. Markéta Čejnová, Mgr. David Krop,  Michaela Slámová, 
Pavel Winter 

Omluveni: Barbora Rosůlková 

Program:      

1. Zahájení jednání 

2. Shrnutí práce školské rady v letech 2021-2024  

3. Volba nového předsedy 

4. Závěr 
 

 

Ad 1) 

Předsedkyně školské rady (dále jen ŠR) přivítala přítomné členy, konstatovala, že je ŠR 
usnášeníschopná a v 17:30 hodin zahájila jednání. 

Program  byl rozeslán elektronickou poštou v předstihu. Další body nebyly zařazeny a program 
byl schválen. 

 

Ad 2) 

- Uspořádání humanitární sbírky hygienických potřeb pro ukrajinské ženy a děti. 

- Snaha o zajištění konverzace v anglickém jazyce žáků s rodilým mluvčím. Nepodařilo se najít 
vhodného učitele, který by mohl do ZŠ Kamenice dojíždět. 

- Pro lepší představu dětí o budoucím studiu byli osloveni rodiče, kteří by byli ochotni 
prezentovat žákům devátých ročníků své povolání a cestu k němu. ŠR získala kontakty jen na 
pár ochotných rodičů, takže akce nebyla uskutečněna. 

- Vedení školy bylo požádáno o otevíraní obou křídel vchodových dveří při příchodu  dětí do 
školy, aby nedocházelo k těsným kontaktům a utlačování menších dětí. Z bezpečnostních 
důvodů (školník sleduje, kdo do školy vchází ) to není možné. 

- Z podnětu ŠR byl zřízen transparentní účet školy. Vedení školy informovalo rodiče o možnosti 
přispět (tzn. sponzorský dar) na tento účet  a podpořit tak nákup pomůcek na zkvalitnění výuky 
například  na informatiku, tělesnou výchovu aj. 



- Proběhla  diskuse členů ŠR o možnostech zlepšení pozitivních neformálních kontaktů mezi 
rodiči, žáky a učitelským sborem. Možnými akcemi by byl ples, zahradní slavnost, sportovní 
utkání aj.  

- Opakovaně se ŠR snažila zamezit kouření žáků v okolí školy. Výsledkem schůzky s vedením 
obce Kamenice je doplnění  kamerového  systému,  Policie ČR řeší svojí cestou prodej 
závadných látek v okolí školy a proběhla schůzka představitelů obce s preventisty Policie ČR.  

- Zástupci rodičů  projevili obavy, zda jsou všichni pedagogové a žáci seznámeni s únikovými 
východy a způsobem evakuace ze školy a doporučili vedení školy provádět nácvik pravidelně. 

Ad 3) 

Dva členové školské rady ukončí k 30.6.2024 svoje členství. Paní Adamcová zvolená za rodiče 
končí ukončením školní docházky své dcery. Mgr. Krop jmenovaný za učitelský sbor ukončí 
ve škole pracovní poměr. Novým předsedou ŠR byl jednohlasně zvolen pan Pavel Winter. 

V 19:00 hodin poděkovala paní Adamcová všem za  účast a jednání ukončila. 

Zápis z jednání provede předsedkyně ŠR, ověření Mgr. David Krop.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


